

Title (en)

Mattress of individual modular elements and use in the making of arm-chairs, cushions and detachable backrests.

Title (de)

Matratze aus individuellen modulären Elementen und Anwendung in der Herstellung von Sesseln, Kissen und Rückenlehnenkissen.

Title (fr)

Matelas amélioré constitué d'éléments modulaires individuels et application à la confection de fauteuils, coussins et dossierets amovibles.

Publication

EP 0230389 A2 19870729 (FR)

Application

EP 87400043 A 19870112

Priority

FR 8600514 A 19860115

Abstract (en)

[origin: US4809374A] The invention relates to a padding body constituted of a flat support on one face of which are provided spaced apart protuberances. Said padding body is formed of modular elements held in position by a support means constituted by a grid or a plate. According to the invention, said padding body has the advantage of being able to take on various shapes, depending on the required application. The present invention finds an application in the production of seats and of removable cushions and backrests.

Abstract (fr)

L'invention concerne le domaine des matelas. Ce matelas est constitué d'un support plan sur une face duquel sont disposées, espacées les unes des autres, des protubérances (5). Il est formé d'éléments modulaires (3) maintenus par un moyen support constitué par une grille (2) ou une plaque. Ce matelas présente l'avantage de pouvoir prendre des formes variées selon l'utilisation désirée. Application à la confection de fauteuils, coussins et dossierets amovibles.

IPC 1-7

A47C 27/14

IPC 8 full level

A61H 39/04 (2006.01); **A47C 27/00** (2006.01); **A47C 27/14** (2006.01); **A47C 27/15** (2006.01); **A47C 31/12** (2006.01); **B68G 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 27/001 (2013.01 - EP US); **A47C 27/146** (2013.01 - EP US); **Y10S 5/944** (2013.01 - US)

Cited by

EP0641533A3; FR2687950A1; EP0549499A1; FR2685663A1; EP0300243A1; DE4124044A1; DE4124044C2; GB2224434A; GB2224434B; WO9522922A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0230389 A2 19870729; EP 0230389 A3 19880727; EP 0230389 B1 19901107; AT E58049 T1 19901115; CA 1271569 A 19900710; DE 3765944 D1 19901213; ES 2019644 B3 19910701; FR 2592779 A1 19870717; FR 2592779 B1 19880826; GR 3001232 T3 19920730; JP H0729908 Y2 19950712; JP H079200 U 19950210; JP S62224312 A 19871002; US 4809374 A 19890307

DOCDB simple family (application)

EP 87400043 A 19870112; AT 87400043 T 19870112; CA 527262 A 19870113; DE 3765944 T 19870112; ES 87400043 T 19870112; FR 8600514 A 19860115; GR 900401127 T 19901221; JP 628187 A 19870116; JP 6561492 U 19920921; US 132387 A 19870107